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Minnesanteckningar för Friskis&Svettis Eskilstuna 
Styrelsemöte nr 2 verksamhetsåret 2020. 

 
___________________________________________________________________ 
 

Plats:  Digitalt 
Datum:   21 januari 
Tid:  17:00-19:30   

 

Ledamöter:   Närvarande 

Kent Sedin, ordförande  X 
Anki Roth v. ordförande  X 

Erik Österberg  X 

Tua Larsson Manelius  X 
Linus Gustafsson Maxe  X  

Leif Lundborg, suppleant  X 

Susanne Room, suppleant  X 

   

Anki Roth, tf. verksamhetschef X 

Ivar Lejbrink, lekmannarevisor - 

     
 ___________________________________________________________________ 
 

•  Mötets öppnande 
Ordförande, Kent, förklarade mötet öppnat.  

 
•  Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

• Val av justerare 
Leif valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

• Föregående protokoll 
Protokollen för Styrelsemöte nr 1 2021 och Styrelsemöte nr 11 2020 gicks igenom 
och lades till handlingarna. 
(Från styrelsemöte nr 1, som var extra insatt, finns inga minnesanteckningar)  

• Ekonomirapport 
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Preliminärt resultat för 2020 ser bra ut för både F&S och Rörelseglädje. 
 Erik kontaktar Maria för nogrannare genomgång. 
 Kortförsäljningen i januari är avsevärt sämre jämfört med förra året. 
  

• Lokalrapport 
Strängnäs 
Jonas Boklund, Insulander Bygg, har kallat till möte med ”bygggruppen” 27:e januari.  
 
3-ans lokal 
Leif rapporterade att arbetet löper på och att det återstår en del när gäller ventilation, 
golv och ljudisolering. 
I Städutrymmet kvarstår en del. 
Ljudet från spinningsalten åtgärdas också. 

• Verksamhetsrapport 
Anki rapporterade:   

Permitteringarna upphävdes 22/12                                                                                            
Nytt är att all träning ska bokas. 
Vi följer gällande restriktioner om 10 m² per person med god marginal. 
Pernilla har arbetstid i receptionen på tisdag kvällar och lördagar för få schemat att gå 
ihop. 
Uteträningen har satt i gång. 
Medarbetarsamtal pågår. 
2:a februari börjar vi med pass inomhus. Följer gällande rekommendationer. 

 
 

• RIKS 
Gruppträning 
Inga riktigt tydliga besked. Förespråkar utepass och individuellträning. 

 
Online-träning 
Riks begränsar tillgång till on-line-pass till endast medlemmar från 2/2 
 

• Övrigt 
Rekrytering VD 
Processen har mynnat ut i tre slutkandidater som presenteras för styrelsen. 

 
Allmänna villkor & Stadgar 
Tua. Linus och Susanne bildar grupp och ser över och kommer med förslag till nästa 
möte. 

. 

 
• Nästa möte  

25:e februari kl 17:00 är nästa ordinarie i möte.  
 

• Mötets avslutande  
Kent tackade för visat intresse och avslutade mötet.  


